
Santa Pau estudia aprof itar la xarxa d'aigua per conduir la

f ibra �ptica

L'Ajuntament de Santa Pau [http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-santa-pau.html] valora la possibilitat

de fer servir les conduccions d'aigua per transpor tar la f ibra �ptica.Segons va explicar l'alcalde Josep

Companys (UpSP-ERC), en el darrer ple, es tracta d'una experi�ncia que s'ha dut a terme amb �xit a localitats

d'Osona.

Companys creu que aprof itar la xarxa d'aigua seria una soluci� per passar laf ibra �ptica

[http://www.diaridegirona.cat/tags/f ibra-optica.html]per la Fageda, on no hi ha pals de tel�fon.

Pel que fa a la resta del municipi, l'Ajuntament ha mantingut una reuni� amb empresaris i par ticulars per tal

d'explicar l'ofer ta de f ibra �ptica del projecte Xafogar.

L'alcalde va explicar que l'Ajuntament disposa d'una reserva econ�mica i que es completar� amb les

apor tacions dels privats.

L'expectativa de l'alcalde �s que en els mesos de tardor Santa Pau pugui estar dotada de f ibra �ptica, tot i

quedar una mica allunyada de la xarxa troncal del desplegament a la comarca.
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